

## **Doing Your Own Divorce in New Brunswick – Errata page 14 and 15**

### **Changes to Divorce Filing Fees**

As of June 17, 2016, the Registrar's Office no longer collects the fee for a Petition for Divorce (Form 72A or 72B) and Clearance Certificate as two separate payments (\$100 payable to Minister of Finance and \$10 to Receiver General of Canada). Petitioners must pay these fees by **a single certified cheque or money order** in the amount of \$110 payable to the Minister of Finance. This is also the case for individuals in Saint John applying for a divorce using Form 81A Application. The Registrar's Office will now return payments made with two cheques and the petitioner will have to pay a refiling fee of \$10.

## **Obtenir son propre divorce au Nouveau-Brunswick – Errata pages 14 et 15**

### **Changements aux droits de dépôt pour les requêtes en divorce**

Depuis le 17 juin 2016, le Bureau du registraire ne perçoit plus les droits associés aux requêtes en divorce (formulaire 72A ou 72B) et aux certificats de mise à jour en deux paiements distincts, soit 100 \$ à l'ordre du ministre des Finances et 10 \$ à l'ordre du receveur général du Canada. **Les requérants doivent désormais payer ces droits à l'aide d'un seul chèque certifié ou d'un seul mandat** de 110 \$ à l'ordre du ministre des Finances. Il en va de même pour les citoyens de Saint John qui déposent une requête en divorce au moyen du formulaire 81A. Maintenant, tout paiement effectué en deux chèques distincts sera renvoyé au requérant et des droits de 10 \$ seront imposés pour le nouveau dépôt.